
 

  

Zápis z porady vedení konané dne 12. 11. 2018 

 

Přítomni: Veselý, Dostál, Bartošek, Křenek, Šrubařová, Kohoutková, Malinka, Regner, 

Vičar, Holub, Krejčí 

Omluveni: Matyska, Rebok, Zeman 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

 Byl diskutován průběh výjezdního zasedání ve Křtinách 7. – 8. 11. Závěry a 

návazné kroky budou formulovány následně za přítomnosti ředitele. 

 M. Veselý informuje o prezentaci systému SAP na VUT 6. 11. a 

prezentovaných krocích chystané reimplementace pro VUT.  

 J. Kohoutková informuje o jednání 9. 11. na RMU ohledně školení bezpečnosti 

při práci a požární ochrany (BOZP, PO). Školení budou probíhat formou e-

learningu v ISu, výsledky testů budou automaticky předávány do Inetu a 

Magionu. Aktivita provozního odboru RMU má souvislost s připravovanými 

online kurzy IT bezpečnosti na DKSD; diskuze k tomuto tématu proběhne na 

příštím kolegiu. 

 Dnes se bude konat schůzka s kvestorkou ohledně autorskoprávních otázek ve 

vztahu k užívání dat Magion (za ÚVT účast M. Veselý a J. Kohoutková). 

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

 M. Veselý informuje o stavu technických konzultací budoucího systému: 

probíhá jednání o formálním rámci konzultací s Mgr. Hadašem.  

 

3. Zprávy od divizních 

 Tajemnice informuje o plánované poradě tajemníků 14. 11. – na programu mj. 

informace o stavu řešení Evidence pracovní doby v Inetu (prezentace J. 

Kohoutková).  

 Tajemnice dále informuje o stavu veřejných zakázek letošního roku.  



  

 Tajemnice dále informuje o dokončení inventur majetku. 

 Tajemnice připomíná harmonogram zpracování odměn, který zaslala divizním 

e-mailem (částky odměn z projektů do 16. 11. pro podklad divizním vedoucím). 

 J. Kohoutková informuje o postupu prací na nové verzi systému RemSig a žádá 

o spolupráci DITS při poskytování uživatelské podpory a informační kampani.  

 M. Bartošek informuje o jednání kolegia k datovým úložištím 28. 11. od 13:00 

hod. za účasti Michala Růžičky a vyzývá divizní vedoucí ke zvážení účasti 

dalších osob ze svých divizí. 

 A. Křenek upozorňuje na požadavek centrální správy Linuxových stanic (50+) z 

CEITECu (dopad mj. i na Helpdesk).   

 

4. Různé 

 J. Kohoutková dále informuje o udělení ceny Fair sourcing awards aplikaci 

Centrálních nákupů v Inetu. 

 P. Holub informuje o řešení nominací na hodnotitele pro Metodiku 17+. 

 O. Dostál informuje o jednání Rady pro výstavbu 7. 11. (za ÚVT se účastnil Petr 

Pištěk). 

 

5. Informace z projektové podpory 

 Poslední termín pro odevzdání návrhu na výplatu stipendií pro bakalářské, 

magisterské i doktorské studenty v tomto kalendářním roce bude pondělí 19. 

listopadu 2018. Důvodem je povinnost dodržet 30 denní zákonnou lhůtu pro 

případné odvolání se proti rozhodnutí o přidělení stipendia - do doby nabytí 

právní moci rozhodnutí nelze navrženému studentovi stipendium vyplatit. U 

návrhů dodaných po tomto termínu nemůžeme zaručit jejich vyplacení v 

kalendářním roce 2018. S návrhy se obracejte na Alenu Janebovou. 

 
 

Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Martin Veselý   

                         zástupce ředitele ÚVT MU 


